

Kokouspöytäkirja

Osallistujat

Paikalla

Tuomas (pj.)
Matti (sihteeri)
Paula
Jonne
Sampo (ohjaaja)

Poissa

Olga

Asialista

1. Kokouksen avaus

Kokous avattu kello 8:36.

2. Käydään läpi edellisen kokouksen tehtävät

Käytiin läpi edellisen viikon sovitut asiat, vaatimusmäärittelyn aloitus, projektisuunnitelman aloitus. Todettiin, että Olga palautti jo pyydetyn riskianalyysin.

Tuomas totesi, että SVN on pystytetty, hakemistorakenteet on luomatta.

3. Tulevan viikon tehtävät

3.1. Projektisuunnitelma

Pitäisi saada perjantain kokoukseen valmiiksi. Tuomas pyysi apua projektisuunnitelman laatimiseen. Projektisuunnitelmasta wikissä raakile.

3.2. Vaatimusmäärittely

Asiakkaaseen oltava yhteydessä vanhojen tietokantojen tiimoilta. Vanhat tietokantakuvaukset olisi saatava, jotta uuden kannan pystyy luomaan. Matti yhteydessä asiakkaaseen asian tiimoilta. Listattava toiminnalliset ja ei-toiminnalliset toiminnot. Raakile perjantaiksi 12.9.2008. Pohdittiin, että museon puolen asiakkaisiin oltava yhteydessä ennen vaatimusmäärittelyn lukkoon lyömistä. Tuomas lupasi olla yhteydessä museoon ja tiedustelee museon puolen aikataulua. Vaatimusmäärittelyn oltava valmis ja asiakkaan hyväksymä 25.9.2008. Epämuodollinen tarkastus 23.9.2008.

4. Työkalut

- Työkaluiksi sovittu Mediawiki (pystyssä), SVN (pystyssä).
- Työkaluihin tutustuminen keskiviikkona 10.9, klo 10.30 tilassa DK108.
- Dokumentointiin dokumentointivastaava valitsi työkalun (L^AT_EX), mutta alustavasti kaikki tieto Wikiin.
- Mittausjärjestelmä laitoksen puolelta, työkalulla valvotaan käytettyjä työtunteja.
- Sampo esittelee seuraavalla kerralla (Pe 12.9) mittausjärjestelmän toimintaa.

5. Puheenjohtaja-/sihteerilogiikasta päättäminen

Sovittiin, että projektipäällikkö on toimii kokouksissa puheenjohtajana, sihteerin roolinsovittiin kiertävän. PP laittaa wikiin sihteerilistan.

6. Ohjelman lisensoinnista päättäminen

GNU/GPL (http://fi.wikipedia.org/wiki/GNU_GPL)
Allekirjoitukset lisenssiä koskien annettava pyydettyäessä.

7. Muut asiat

- Tunnukset Sääksi-järjestelmään sähköpostilistalle. Matti lähettää.
- Sampo esitteli Marko Ikosen ohjelmistotuotantoprojektitutkimuksen.
- Sovittiin, ettei tutkimukseen osallistuta.
- Paula on tehnyt ryhmälle verkkosivut group-tunnuksen alle, sinne linkataan valmiit dokumentit ja tietoa siitä, mitä ollaan tekemässä.
- Dokumentointivastaava lupasi tutustua L^AT_EXiin.

8. Kokouksen päättäminen

Kokous päättyi kello 9:35.